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SĒDES PROTOKOLS  

Valmierā 
Atklātā sēde 

 
2025. gada 12. februārī Nr.2 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēdi atklāj plkst. 09:08 
 
Sēdi vada – komitejas priekšsēdētājs Jānis Baiks 
 
Protokolē – Dokumentu pārvaldības un klientu apkalpošanas centra vadītājas vietniece Santa 
Jarceva 
 
Sēdē piedalās 15 deputāti: 
Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs (attālināti sākot no 
3.jautājuma), Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks (attālināti), Kaspars Kļaviņš 
(attālināti), Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums (no 5.-25.jautājumam nebija uz 
vietas), Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis (attālināti sākot no 27.jautājuma) 
 
Nepiedalās 4 komitejas locekļi: 
Marika Grūsle – atvaļinājumā 
Edgars Grandāns - atvaļinājumā 
Andris Klepers – komandējumā 
Jānis Olmanis - darba pienākumos citviet 
 
Darbinieki, kas sēdē izteikušies: 
Agnese Smalkā-France - Juriste - Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta nodaļa 
Evija Voitkāne - Izpilddirektore / Pašvaldības Centrālās pārvaldes vadītāja 
Rihards Zalte – Sporta pārvaldes vadītājs 
Justīne Skrastiņa - Biznesa atbalsta projektu vadītāja Valmieras Attīstības aģentūrā 
Sandis Svarinskis - Izpilddirektora vietnieks/ Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta 
nodaļas vadītājs 
Andris Pētermanis – Personāla nodaļas vadītājs 
Sandra Purmale – Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 
Inta Štefenberga – Finanšu un ekonomikas nodaļas vadītāja 
Svetlana Greka – Vēlēšanu komisijas atbildīgā sekretāre 
Ilze Polka - Bāriņtiesas locekle/ Vēlēšanu komisijas vadītāja 
Mārtiņš Pundurs – Valmieras Dizaina un mākslas skolas direktors 
Evija Nagle - Izpilddirektora vietniece/ Attīstības pārvaldes vadītāja 
Gints Bērtiņš - Vecākais īpašumu speciālists - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Ieva Meldere - Vecākā īpašuma speciāliste - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Iva Karpa - Bērnu tiesību aizsardzības speciāliste - Bāriņtiesa 
Andris Alpeus - Bāriņtiesas priekšsēdētājs 
Lauma Melece - Teritorijas plānotāja - Attīstības pārvalde - Teritorijas un pilsētplānošanas nodaļa 



Ivo Virsis - Izpilddirektora vietnieks teritoriālo apvienību jautājumos / Rūjienas apvienības pārvaldes 
vadītājs 
Baiba Tūtina – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece 
 
Uzaicinātās personas: 
Gints Kukainis – SIA “ZAAO” valdes priekšsēdētājs 
Gints Vēveris – Pašvaldības SIA “RŪJIENAS SILTUMS” valdes priekšsēdētājs 
Māris Heinols – Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “KOCĒNU KOMUNĀLĀ SAIMNIECĪBA” valdes 
priekšsēdētājs 
Ilmārs Skādulis – Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “VALMIERAS NAMSAIMNIEKS” valdes loceklis 
Indulis Frišfelds – SIA “Valmieras ūdens” valdes priekšsēdētājs 
 
Darba kārtība: 
1.  Par izmaiņām darba kārtībā un papildu jautājumu iekļaušanu 

2.  Par darba kārtību kopumā 

3.  Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam SIA “ZAAO” 

4.  Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam Pašvaldības SIA “RŪJIENAS SILTUMS” 

5.  Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam sabiedrībā ar ierobežotu atbildību 
“KOCĒNU KOMUNĀLĀ SAIMNIECĪBA” 

6.  Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam sabiedrībā ar ierobežotu atbildību 
“VALMIERAS NAMSAIMNIEKS” 

7.  Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam SIA “Valmieras ūdens” 

8.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības un SIA “Valmieras Olimpiskais centrs” 
23.09.2024. noslēgtajā deleģēšanas līgumā Nr.08.18/7.4.8/24/632 

9.  Par grozījumiem Valmieras novada Uzņēmējdarbības atbalsta programmas “ZĪLE” nolikumā 

10.  Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu 

11.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes lēmumā “Par amatiem, kurus 
ieņemošas amatpersonas (darbinieki) ir pakļautas reālam dzīvības vai veselības 
apdraudējumam (riskam)” 

12.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Satiksmes drošības komisijas sastāvā 

13.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Lauksaimniecības zemju darījumu 
uzraudzības komisijas sastāvā 

14.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības Vidi degradējošo ēku un būvju apzināšanas 
komisijas sastāvā 

15.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības dzīvojamai mājai funkcionāli nepieciešamā 
zemes gabala noteikšanas un pārskatīšanas komisijas sastāvā 

16.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 30.12.2021. lēmumā Nr.573 (protokols 
Nr.18., 8.§) “Par komisijas izveidošanu” 

17.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības līdzfinansējuma nekustamā īpašuma 
pieslēgšanai centralizētajai ūdensapgādes un kanalizācijas sistēmai piešķiršanas komisijas 
sastāvā 

18.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Publisku izklaides un svētku pasākumu 
komisijas sastāvā 

19.  Par apbalvojumiem sportā 

20.  Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas noteikumu “Stipendijas piešķiršanas 
nolikums” apstiprināšanu 

21.  Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas pieaugušo neformālās izglītības kursu 
izmaksu apstiprināšanu 

22.  Par Valmieras novada pašvaldības atbalsta apmēru mēnesī par vienu bērnu uzraudzības 
pakalpojuma sniedzējam 2025.gadā 

23.  Par Valmieras novada pašvaldības atbalsta apmēru mēnesī par vienu bērnu privātajām 
izglītības iestādēm 2025.gadā 

24.  Par Valmieras novada pašvaldības atbalsta apmēru mēnesī par vienu izglītojamo privātajām 
vispārizglītojošām izglītības iestādēm 2025.gadā 

25.  Par Valmieras novada vēlēšanu komisijas darbinieku atlīdzību 



26.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 28.11.2024. lēmumā Nr.717 
(protokols Nr.18, 14§) "Par Valmieras novada vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietu 
ierosināšanu'' 

27.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 30.11.2023. lēmumā Nr.551 (protokols 
Nr.19, 24.§) “Par projekta “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides 
pieejamības nodrošināšanai Valmieras novadā” pieteikuma iesniegšanu" 

28.  Par lokālplānojuma, kas groza Burtnieku novada teritorijas plānojumu 2012.-2024.gadam, 
vēja parkam Matīšu pagastā, Valmieras novadā, un tā Vides pārskata projekta nodošanu 
publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

29.  Par neizīrēta dzīvokļa “Parkmaļi 1”-3, Mazsalacas pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu 
nodošanu atsavināšanai 

30.  Par izīrēta dzīvokļa Kārļa Baumaņa ielā 15-28, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

31.  Par izcērtamās koksnes cirsmā “Brendiķi 1”, Kocēnu pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu 
nodošanu atsavināšanai 

32.  Par izcērtamās koksnes cirsmās “Alnīši”, Ipiķu pagastā un “Jaunkliņģeri”, Ķoņu pagastā, 
Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai 

33.  Par izcērtamās koksnes cirsmā “Kūtiņmežs”, Naukšēnu pagastā, Valmieras novadā, 
nodošanu atsavināšanai 

34.  Par nekustamā īpašuma “Doras”, Jeru pagastā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai 

35.  Par nekustamā īpašuma "Inčkalni", Lodes pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

36.  Par nekustamā īpašuma “Gulbji 1", Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

37.  Par nekustamā īpašuma “Gulbji 2", Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

38.  Par nekustamā īpašuma "Rubeņi", Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

39.  Par neizīrēta dzīvokļa Valmieras iela 7A-2, Matīšos, Matīšu pagastā, Valmieras novadā, 
nodošanu atsavināšanai 

40.  Par nekustamā īpašuma "Skudras", Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

41.  Par nekustamā īpašuma “Tālaži”, Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

42.  Par apbūvēta nekustamā īpašuma “Embotes”, Jeru pagastā, Valmieras novadā, 
atsavināšanu 

43.  Par apbūvēta nekustamā īpašuma “Viesturi”, Dikļu pagastā, Valmieras novadā, 
atsavināšanu 

44.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības 28.11.2024. lēmumā Nr.736 (protokols 
Nr.18, 33.§) “Par dzīvojamās mājas “Vinnas”, Burtnieku pagastā, Valmieras novadā 
privatizācijas datu precizēšanu” 

45.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS “Par Valmieras novada pašvaldības Bērnu tiesību 
aizsardzības programmu” 

46.  1.PAPILDU JAUTĀJUMS Par grozījumiem Valmieras novada jauniešu projektu konkursa 
vērtēšanas komisijas sastāvā 

47.  Saistošie noteikumi Par Valmieras novada pašvaldības 2025.gada budžetu 

 
Sēdes vadītājs Jānis Baiks atklāj sēdi un iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 
 
 

1.§ 
Par izmaiņām darba kārtībā un papildu jautājumu iekļaušanu 

 
Ziņo: Jānis Baiks 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Toms Upners, Kaspars Kļaviņš, Jānis Baiks, Inta Štefenberga, Baiba 
Tūtina 
 



Deputāts Edvīns Straume jautā vai Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “Vidzemes slimnīca” nav 
iesūtījusi līdzīgu lūgumu kā citas kapitālsabiedrības? Un norāda, ka deputātiem vajadzētu būt 
iespējai vismaz vienu dienu izpētīt visus Excel failus par budžetu. Sandis Svarinskis skaidro, ka par 
Vidzemes slimnīcu jautājums būs uz domes sēdi. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks vērš uzmanību, ka budžeta izskatīšana sākās jau 2024.gada 
decembra vidū un turpinājās visu 2025.gada janvāri. Visiem bija iespēja pieslēgties budžeta 
komisijas sēdēm un nākt ar priekšlikumiem. Jārēķinās, ka pieprasījums un vēlmes vienmēr 
pārsniedz budžeta iespējas. 
Inta Štefenberga piebilst, ka pilnīgi visiem laicīgi tika izsūtīts budžeta komisijas sēdes grafiks, kurā 
visi tika aicināti piedalīties. 
Deputāts Kaspars Kļaviņš arī norāda, ka visiem deputātiem bija iespēja piedalīties budžeta 
izskatīšanas sēdēs pēc iepriekš izsūtīta grafika. 
Deputāts Toms Upners aicina pieturēties pie dienas kārtības. Šī diena tam ir veltīta, lai mēs skatītu 
budžetu pēc būtības un virzītu to uz apstiprināšanu. Visi ir strādājuši ļoti intensīvi, lai izveidotu 
sabalansētu budžetu. 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks lūdz veikt izmaiņas apstiprinātajā darba kārtībā un balsot: 
 
1) jautājumu "Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam SIA "ZAAO" skatīt kā pirmo 
jautājumu, sakarā ar valdes priekšsēdētāja piedalīšanos arī citā komitejā. 
 
2) pēc Sanda Svarinska lūguma izņemt jautājumu "Par piekrišanu personāla izmaksu 
palielinājumam SIA "Valmieras Olimpiskais centrs". 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntis 
Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis 
Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja atbalsta veiktās izmaiņas un viena papildu jautājuma iekļaušanu darba kārtībā. 
 
 

2.§ 
Par darba kārtību kopumā 

 
Ziņo: Jānis Baiks 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntis 
Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis 
Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja apstiprina sēdes darba kārtību. 
 
 

3.§ 
Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam SIA “ZAAO” 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Evija Voitkāne 
 
Agnese Smalkā-France informē deputātus, ka Saeima ir pieņēmusi likumu, kas mums kā pašvaldībai 
nosaka – pašvaldības domei tiek piešķirta funkcija lemt par pārsniegšanas ierobežojumiem 
atalgojumu ziņā. 
SIA “ZAAO” valdes priekšsēdētājs Gints Kukainis izklāsta un iepazīstina deputātus ar saviem 
argumentiem personāla izmaksu palielinājumam. 
Deputāts Edvīns Straume interesējas vai šo likumu var attiecināt ne tikai uz kapitālsabiedrībām, bet 
arī uz pašvaldības darbiniekiem? 
Evija Voitkāne skaidro, ka budžeta paskaidrojuma rakstā ietvers kurām mēnešalgu grupām algu 
pieaugums ir lielāks par noteikto 2,6 % pieaugumu, kurām mēnešalgu grupām algu pieaugums ir 



līdz noteiktā 2,6 % pieauguma un kurām mēnešalgu grupām alga tiks iesaldēta, lai visiem ir skaidri 
un nepārprotami pieejama informācija. 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – 
nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam SIA 

“ZAAO””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

4.§ 
Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam Pašvaldības SIA “RŪJIENAS SILTUMS” 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks, Toms Upners 
 
Pašvaldības SIA “RŪJIENAS SILTUMS” valdes priekšsēdētājs Gints Vēveris izklāsta un iepazīstina 
deputātus ar saviem argumentiem personāla izmaksu palielinājumam. 
Deputāts Edvīns Straume vēlas redzēt kopējo lielo bildi, jo kā zināms, ar 2027.gadu mums jāpāriet 
uz vienotu tarifu visā novadā. Prasības katrai kapitālsabiedrībai ir dažādas – kādai lielākas, kādai 
mazākas. Ja ir viens tarifs, tad tā ir viena kapitālsabiedrība. Kādā grafikā organizatoriski tas viss 
saplūst? Kā arī vēlas zināt situāciju, kā kapitālsabiedrībām ir veicies 2024.gadā. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks skaidro, ka martā uz domes sēdi ies jautājums par reorganizācijas 
uzsākšanu, kur līdz gada beigām kapitālsabiedrībām būs jāuztaisa reorganizācijas plāns. Tas nav 
vienas dienas jautājums. Šobrīd katrai kapitālsabiedrībai ir sava aktuālā situācija. Kapitālsabiedrības 
pārņem pašvaldības pakalpojumu sniegšanu. Kā katru gadu, martā visas kapitālsabiedrības 
atskaitīsies ar saviem gada pārskatiem. 
Deputāts Toms Upners lūdz precizēt procentus par personāla izmaksu palielinājumu. Lūgums 
abpusēji saskaņot izteiktos procentus (10,12 %) ar lēmuma projektā norādītājiem procentiem (līdz 
10 %). Tāpat jautā vai šis paaugstinājums ietekmēs arī esošos tarifus? Domes priekšsēdētājs 
skaidro, ka šobrīd pakalpojums tiek sniegts par esošajiem tarifiem. 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – 
nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam 

Pašvaldības SIA “RŪJIENAS SILTUMS””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē ar precizējumiem. 
 
 

5.§ 
Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam sabiedrībā ar ierobežotu atbildību 

“KOCĒNU KOMUNĀLĀ SAIMNIECĪBA” 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš 
 



Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “KOCĒNU KOMUNĀLĀ SAIMNIECĪBA” valdes priekšsēdētājs 
Māris Heinols izklāsta un iepazīstina deputātus ar saviem argumentiem personāla izmaksu 
palielinājumam. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks sniedz priekšlikumu, sakarā ar to, ka sludinām reorganizāciju, 
nemeklēt otru valdes locekli. Deputāti Edvīns Straume un Kaspars Kļaviņš arī izsaka šādu pašu 
priekšlikumu. Jānis Baiks lūdz balsot par lēmuma projektu, kur tiek izņemts punkts par otru valdes 
locekli un personāla izmaksu palielinājumam tiek noteikti 14 % griesti. 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam sabiedrībā 

ar ierobežotu atbildību “KOCĒNU KOMUNĀLĀ SAIMNIECĪBA””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē ar precizējumiem. 
 
 

6.§ 
Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam sabiedrībā ar ierobežotu atbildību 

“VALMIERAS NAMSAIMNIEKS” 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “VALMIERAS NAMSAIMNIEKS” valdes loceklis Ilmārs Skādulis 
izklāsta un iepazīstina deputātus ar saviem argumentiem personāla izmaksu palielinājumam. 
Deputāts Edvīns Straume interesējas, vai visās novada vietās “VALMIERAS NAMSAIMNIEKS” 
plāno izveidot atbalsta punktus ar savu personālu, kur tiek veikta namu apsaimniekošana? Ilmārs 
Skādulis skaidro, ka Sedā šobrīd tiek apkalpotas 26 ēkas. Daudzus jautājumus nav iespējams 
atrisināt tikai telefoniski, tāpēc ir rasta iespēja izveidot atbalsta punktu Sedā. “VALMIERAS 
NAMSAIMNIEKS” apkalpo ēkas arī Trikātā, Bērzainē, Burtniekos. Šogad plānots arī pārņemt ēkas 
Rūjienas pusē. Šajās vietās nav plānots izveidot līdzīgus atbalsta punktus. Domes priekšsēdētājs 
Jānis Baiks piemin, ka Seda ir lielākais aiz Valmieras ēku apsaimniekošanas skaita ziņā un arī 
sarežģītākais. 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam sabiedrībā 

ar ierobežotu atbildību “VALMIERAS NAMSAIMNIEKS””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

7.§ 
Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam SIA “Valmieras ūdens” 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks 
 



SIA “Valmieras ūdens” valdes priekšsēdētājs Indulis Frišfelds izklāsta un iepazīstina deputātus ar 
saviem argumentiem personāla izmaksu palielinājumam. 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam SIA 

“Valmieras ūdens””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

8.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības un SIA “Valmieras Olimpiskais centrs” 

23.09.2024. noslēgtajā deleģēšanas līgumā Nr.08.18/7.4.8/24/632 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Rihards Zalte 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks norāda, ka šis jautājums skatāms pēc budžeta pieņemšanas. 
Agnese Smalkā-France min, ka noslēgtajā deleģēšanas līgumā jāprecizē un jānorāda paredzamais 
finansējums, kas šobrīd varētu būt 1,2 miljoni euro. 2024.gadā kopējā summa bija 1,35 miljoni euro. 
 
Atklāti balsojot: ar 12 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Mareks Bērziņš, Reinis 
Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Kaspars Kļaviņš), Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības un SIA 

“Valmieras Olimpiskais centrs” 23.09.2024. noslēgtajā deleģēšanas līgumā 
Nr.08.18/7.4.8/24/632”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē ar piebildi, ka summa precizēsies pēc domes 

lēmuma par budžetu. 
 
 

9.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada Uzņēmējdarbības atbalsta programmas “ZĪLE” nolikumā 

 
Ziņo: Justīne Skrastiņa 
 
Izsakās: Toms Upners, Edvīns Straume, Jānis Baiks, Sandis Svarinskis 
 
Deputāts Toms Upners jautā vai ir bijuši konkrēti precedenti, kas liek būt stingrākiem? Lūdz 
nokomentēt faktisko situāciju. 
Sandis Svarinskis skaidro, ka palikām nedaudz stingrāki, jo reālas rīcības no jaunajiem uzņēmējiem 
ir brīžiem nenopietnas. Sajūta, ka piešķirtais finansējums ir dāvana, atskaites un darbības tālāk nav 
jāveic. 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 



1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada Uzņēmējdarbības 
atbalsta programmas “ZĪLE” nolikumā”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

10.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes lēmumā “Par amatiem, kurus 

ieņemošas amatpersonas (darbinieki) ir pakļautas reālam dzīvības vai veselības 
apdraudējumam (riskam)” 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 

lēmumā “Par amatiem, kurus ieņemošas amatpersonas (darbinieki) ir pakļautas reālam dzīvības 
vai veselības apdraudējumam (riskam)””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

12.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Satiksmes drošības komisijas sastāvā 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Atklāti balsojot: ar 12 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntis 
Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis 
Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Satiksmes 

drošības komisijas sastāvā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 



13.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Lauksaimniecības zemju darījumu 

uzraudzības komisijas sastāvā 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības 

Lauksaimniecības zemju darījumu uzraudzības komisijas sastāvā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

14.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības Vidi degradējošo ēku un būvju apzināšanas 

komisijas sastāvā 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības Vidi 

degradējošo ēku un būvju apzināšanas komisijas sastāvā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

15.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības dzīvojamai mājai funkcionāli nepieciešamā 

zemes gabala noteikšanas un pārskatīšanas komisijas sastāvā 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības dzīvojamai 

mājai funkcionāli nepieciešamā zemes gabala noteikšanas un pārskatīšanas komisijas sastāvā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

16.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 30.12.2021. lēmumā Nr.573 (protokols 

Nr.18., 8.§) “Par komisijas izveidošanu” 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 



Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 

30.12.2021. lēmumā Nr.573 (protokols Nr.18., 8.§) “Par komisijas izveidošanu””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

17.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības līdzfinansējuma nekustamā īpašuma 

pieslēgšanai centralizētajai ūdensapgādes un kanalizācijas sistēmai piešķiršanas komisijas 
sastāvā 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības 

līdzfinansējuma nekustamā īpašuma pieslēgšanai centralizētajai ūdensapgādes un kanalizācijas 
sistēmai piešķiršanas komisijas sastāvā”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

18.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Publisku izklaides un svētku pasākumu 

komisijas sastāvā 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Izsakās: Toms Upners 
 
Deputāts Toms Upners līdz domes sēdei sniegs priekšlikumu par vienu izmaiņu attiecībā uz 
komisijas sekretāru. 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Publisku 

izklaides un svētku pasākumu komisijas sastāvā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē ar priekšlikuma papildinājumu. 
 
 

19.§ 
Par apbalvojumiem sportā 

 
Ziņo: Rihards Zalte 
 



Izsakās: Jānis Baiks 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par apbalvojumiem sportā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

20.§ 
Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas noteikumu “Stipendijas piešķiršanas 

nolikums” apstiprināšanu 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Izsakās: Mārtiņš Pundurs, Toms Upners, Jānis Baiks 
 
Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas direktors Mārtiņš Pundurs skaidro, ka mainijās Ministru 
kabineta noteikumi, līdz ar to bijām spiesti grozīt nolikumu. 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas noteikumu 

“Stipendijas piešķiršanas nolikums” apstiprināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

21.§ 
Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas pieaugušo neformālās izglītības kursu 

izmaksu apstiprināšanu 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Izsakās: Uldis Jansons, Toms Upners 
 
Deputāts Uldis Jansons jautā cik stundas paredzētas kursa apguvei? Sandra Purmale skaidro, ka 
paredzētas ir 30 stundas. 
Deputāts Toms Upners interesējas, kas notiek, ja nenokomplektējas grupa? Vai cena par kursu 
paliek tāda pati, kā par pilnu grupu? Sandra Purmale skaidro, ka minimālais dalībnieku skaits grupā 
ir 8 personas. Skolai ir cītīgi jāreklamē kursi, lai dalībnieki pieteiktos. 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas pieaugušo 

neformālās izglītības kursu izmaksu apstiprināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 



22.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības atbalsta apmēru mēnesī par vienu bērnu uzraudzības 

pakalpojuma sniedzējam 2025.gadā 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Toms Upners, Edvīns Straume, Jānis Dainis 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks skaidro, ka šobrīd mums ir 5 pakalpojumu sniedzēji. Uzsver, ka 
šie nav privātie bērnudārzi, bet aukles pakalpojumi, kur noteikts, ka viena aukle drīkst reizē pieskatīt 
maksimums 5 bērnus. Aukles ir sertificētas. 
Inta Štefenberga sola līdz domes sēdei precizēt konkrētu bērnu skaitu, kas izmanto šo pakalpojumu. 
 
Atklāti balsojot: ar 12 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Mareks Bērziņš, Reinis 
Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības atbalsta apmēru mēnesī 

par vienu bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam 2025.gadā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

23.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības atbalsta apmēru mēnesī par vienu bērnu privātajām 

izglītības iestādēm  2025.gadā 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks 
 
Deputāts Edvīns Straume interesējas vai uz šīm privātajām izglītības iestādēm attiecas ēdināšanas 
atvieglojumi, kas uz mūsu pašu bērnudārziem? Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks skaidro, ka 
ēdināšanas atvieglojumi uz šīm iestādēm neattiecas un uzsver ļoti interesantu faktu, ka pēc 
sarakstiem šie bērni vispār neslimo. Inta Štefenberga arī norāda, ka Izglītības pārvalde nepārtraukti 
cīnās ar šīm iestādēm par to, ka sarakstos tiek norādīti bērni, kas mācās attālināti un atrodas mājās. 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības atbalsta apmēru mēnesī 

par vienu bērnu privātajām izglītības iestādēm  2025.gadā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

24.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības atbalsta apmēru mēnesī par vienu izglītojamo privātajām 

vispārizglītojošām izglītības iestādēm 2025.gadā 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 



Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības atbalsta apmēru mēnesī 

par vienu izglītojamo privātajām vispārizglītojošām izglītības iestādēm 2025.gadā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

25.§ 
Par Valmieras novada vēlēšanu komisijas darbinieku atlīdzību 

 
Ziņo: Svetlana Greka 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Inta Štefenberga, Toms Upners 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks lūdz Finanšu un ekonomikas nodaļas komentāru. Inta 
Štefenberga min, ka vienīgais nosacījums ir ka jāiekļaujas noteiktā budžetā, kas ir, 191 630 euro. 
Klāt budžets netiks dots. Deputāts Toms Upners rosina, sakarā ar Finanšu un ekonomikas nodaļas 
komentāru, papildināt lēmuma projektu ar punktu “saskaņā ar budžetā pieejamo finansējumu”. 
 
Atklāti balsojot: ar 13 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada vēlēšanu komisijas darbinieku 

atlīdzību”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

26.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 28.11.2024. lēmumā Nr.717 

(protokols Nr.18, 14§) "Par Valmieras novada vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietu 
ierosināšanu'' 

 
Ziņo: Ilze Polka 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – 
nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 

28.11.2024. lēmumā Nr.717 (protokols Nr.18, 14§) "Par Valmieras novada vēlēšanu iecirkņu 
skaitu un to atrašanās vietu ierosināšanu''”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

27.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 30.11.2023. lēmumā Nr.551 (protokols 

Nr.19, 24.§) “Par projekta “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides 
pieejamības nodrošināšanai Valmieras novadā” pieteikuma iesniegšanu" 

 
Ziņo: Evija Nagle 



Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntis 
Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis 
Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" 
– nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 

30.11.2023. lēmumā Nr.551 (protokols Nr.19, 24.§) “Par projekta “Atbalsta pasākumi cilvēkiem 
ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai Valmieras novadā” pieteikuma 
iesniegšanu"”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

28.§ 
Par lokālplānojuma, kas groza Burtnieku novada teritorijas plānojumu 2012.-2024.gadam, 
vēja parkam Matīšu pagastā, Valmieras novadā, un tā Vides pārskata projekta nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks, Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Mareks Bērziņš, Reinis 
Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" 
– 1 (Kaspars Kļaviņš), Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par lokālplānojuma, kas groza Burtnieku novada teritorijas 

plānojumu 2012.-2024.gadam, vēja parkam Matīšu pagastā, Valmieras novadā, un tā Vides 
pārskata projekta nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

29.§ 
Par neizīrēta dzīvokļa “Parkmaļi 1”-3, Mazsalacas pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu 

nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – 
nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par neizīrēta dzīvokļa “Parkmaļi 1”-3, Mazsalacas pagastā, 

Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

30.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Kārļa Baumaņa ielā 15-28, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 



Izsakās: Jānis Baiks 
 
Ziņotājs papildus informē deputātus, ka ir veiktas izmaiņas normatīvajos aktos, konkrēti likumā “Par 
palīdzību dzīvokļa jautājumu risināšanā”, un pašvaldībai ir iespējas virzīt uz atsavināšanu arī pārējos 
izīrētos dzīvokļus, neatkarīgi no tā, kāds ir bijis īres sākuma termiņš, izņemot sociālos dzīvokļus un 
dzīvokļus, kas piešķirti kvalificētiem speciālistiem. Līdz ar to kādā no tuvākajām komitejas sēdēm 
būs informatīvs jautājums, lai lemtu, ko mēs darām vai nedarām. Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks 
uzsver ka, šis ir ļoti labs risinājums dzīvokļu jautājumu sakārtošanā. 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Kārļa Baumaņa ielā 15-28, Valmierā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks izsludina 5 minūšu pārtraukumu 
 
 

31.§ 
Par izcērtamās koksnes cirsmā “Brendiķi 1”, Kocēnu pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu 

nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Reinis Muižnieks, Jānis Baiks 
 
Deputāts Reinis Muižnieks rosina nesamazināt koksnes cenas cirsmām, jo šobrīd tirgus ir ļoti aktīvs. 
Valstī ir ļoti pamatīgs izejvielu trūkums. Pērk ļoti daudz un par lielām naudām. 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izcērtamās koksnes cirsmā “Brendiķi 1”, Kocēnu 

pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē bez cenas samazinājuma. 
 
 

32.§ 
Par izcērtamās koksnes cirsmās “Alnīši”, Ipiķu pagastā un “Jaunkliņģeri”, Ķoņu pagastā, 

Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Jānis Baiks 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – 
nav, Kopīgā komiteja nolemj: 



 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izcērtamās koksnes cirsmās “Alnīši”, Ipiķu pagastā un 

“Jaunkliņģeri”, Ķoņu pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē bez cenas samazinājuma. 
 
 

33.§ 
Par izcērtamās koksnes cirsmā “Kūtiņmežs”, Naukšēnu pagastā, Valmieras novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izcērtamās koksnes cirsmā “Kūtiņmežs”, Naukšēnu 

pagastā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

34.§ 
Par nekustamā īpašuma “Doras”, Jeru pagastā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – 
nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Doras”, Jeru pagastā, Valmieras 

novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

35.§ 
Par nekustamā īpašuma "Inčkalni", Lodes pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma "Inčkalni", Lodes pagastā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 



36.§ 
Par nekustamā īpašuma “Gulbji 1", Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Gulbji 1", Rencēnu pagastā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

37.§ 
Par nekustamā īpašuma “Gulbji 2", Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntis 
Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis 
Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" 
– nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Gulbji 2", Rencēnu pagastā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

38.§ 
Par nekustamā īpašuma "Rubeņi", Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma "Rubeņi", Rencēnu pagastā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

39.§ 
Par neizīrēta dzīvokļa Valmieras iela 7A-2, Matīšos, Matīšu pagastā, Valmieras novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 



Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par neizīrēta dzīvokļa Valmieras iela 7A-2, Matīšos, Matīšu 

pagastā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

40.§ 
Par nekustamā īpašuma "Skudras", Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma "Skudras", Rencēnu pagastā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

41.§ 
Par nekustamā īpašuma “Tālaži”, Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" 
– nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Tālaži”, Rencēnu pagastā, 

Valmieras novadā, atsavināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

42.§ 
Par apbūvēta nekustamā īpašuma “Embotes”, Jeru pagastā, Valmieras novadā, 

atsavināšanu 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis 
Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" 
– nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par apbūvēta nekustamā īpašuma “Embotes”, Jeru pagastā, 

Valmieras novadā, atsavināšanu”; 



2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

43.§ 
Par apbūvēta nekustamā īpašuma “Viesturi”, Dikļu pagastā, Valmieras novadā, 

atsavināšanu 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis 
Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis 
Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" 
– nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par apbūvēta nekustamā īpašuma “Viesturi”, Dikļu pagastā, 

Valmieras novadā, atsavināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

44.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības 28.11.2024. lēmumā Nr.736 (protokols Nr.18, 
33.§) “Par dzīvojamās mājas “Vinnas”, Burtnieku pagastā, Valmieras novadā privatizācijas 

datu precizēšanu” 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības 28.11.2024. 

lēmumā Nr.736 (protokols Nr.18, 33.§) “Par dzīvojamās mājas “Vinnas”, Burtnieku pagastā, 
Valmieras novadā privatizācijas datu precizēšanu””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

45.§ 
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 

“Par Valmieras novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības programmu” 

 
Ziņo: Iva Karpa, Andris Alpeus 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Kaspars Kļaviņš, Toms Upners, Edvīns Straume 
 
Bāriņtiesas pārstāvji vēlas no deputātiem sagaidīt ierosinājumus, ieteikumus un arī kritiku par šīs 
programmas izstrādāšanu. Aicina deputātus izteikties gan rakstiski, gan klātienē pie speciālista, lai 
sasniegtu veiksmīgāko rezultātu. Dokuments tiks dots arī uz publisko apspriešanu, lai iedzīvotāji 
varētu sniegt savus priekšlikumus un ierosinājumus. 
Deputāts Kaspars Kļaviņš interesējas ko šāda atsevišķa programma uzlabos bērniem, ģimenēm, 
sabiedrībai? Vai nepietiek jau ar esošajiem normatīvajiem aktiem un novada nostājām? 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks iesaka izvērstāk aprakstīt izglītības nodrošināšanu. Izglītības 
iegūšana ir galvenais bērna pienākums. Lai nav tikai pieminētas tiesības, bet ir arī pienākumi. 
Deputāts Toms Upners uzsver, ka pamatīgs mājas darbs vēl ir veicams programmas izstrādē. 



Deputāts Edvīns Straume interesējas, kas ir domāts zem vārdu salikuma “māja bērniem”? Izsaka 
savu viedokli par bērnu likumpārkāpumu profilaksi un prevenciju esošā novada ietvaros. 
 
Kopīgā komiteja pieņem informāciju zināšanai un iesaka vēl pilnveidot programmu. 
 
 
Deputāts Edvīns Straume rosina PAPILDU JAUTĀJUMU izskatīt pirms budžeta jautājuma, lai 
neaizkavētu jautājuma ziņotāju. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks piekrīt ierosinājumam un lūdz samainīt jautājumus vietām. 
 
 

46.§ 
1.PAPILDU JAUTĀJUMS 

Par grozījumiem Valmieras novada jauniešu projektu konkursa vērtēšanas komisijas 
sastāvā 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada jauniešu projektu 

konkursa vērtēšanas komisijas sastāvā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

47.§ 
Saistošie noteikumi Par Valmieras novada pašvaldības 2025.gada budžetu 

 
Ziņo: Inta Štefenberga, Jānis Baiks 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš, Jānis Dainis, Evija Voitkāne 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – 
1 (Vugars Ecmanis), Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto saistošo noteikumu projektu “Par Valmieras novada pašvaldības 2025.gada 

budžetu”; 
2. saistošo noteikumu projekts lietā Nr.1.2; 
3. saistošo noteikumu projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
Sēdi slēdz plkst. 12:29 
 
 
 
Sēdes vadītājs  (personiskais paraksts) Jānis Baiks 
 
 
 
Sēdes protokolētāja  (personiskais paraksts) Santa Jarceva 


